

9D8N

四季假期
FS HOLIDAYS
by ICE HOLIDAYS SDN BHD



草原在这里·呼伦贝尔

Hulunbuir Grassland

Tour Code: FS-9CSHU



行程特色 Itinerary Features



越野车穿越+航拍

Off-road safari & Drone filming



骑马体验

Horse Riding Experience



草原小火车

Grassland Mini Train



驯鹿亲密接触

Close Encounter with Reindeer



丹顶鹤放飞

Witness the fairy-like red-crowned cranes in the wetland



拜访俄裔家庭和蒙古部落

Visit to Russian Families and Mongolian Tribes



多元美食

东北农家菜、草原手把肉、涮火锅、鱼宴及俄罗斯风味餐
Northeastern Farmhouse Dishes, Grassland Hand-grabbed Lamb, Hot Pot, Fish Feast & Russian-style Meals



品质住宿

全程入住当地3-4钻酒店+特色草原轻奢蒙古包
local 3-4-Diamond Hotels, one night upgraded to Grassland Glamping Yurts

行程预览 Itinerary Preview

D1 吉隆坡—广州—乌兰浩特 KUALA LUMPUR—GUANGZHOU—ULANHOT

乘飞机经广州中转抵达乌兰浩特，接机后前往下榻酒店休息。

Take a flight via Guangzhou to Ulanhaote, and transfer to the hotel for rest after pick-up.

D2 乌兰浩特—阿尔山—诺干湖 ULANHOT—ARXAN—NUOGAN LAKE

前往【白狼林俗村】，体验林区文化与鄂温克族驯鹿文化；随后前往【诺干湖】，体验下马酒、献哈达、祭敖包仪式，欣赏草原湖泊交融美景。

Visit [Bailang Forest Customs Village] to experience forest area culture and Evenk reindeer culture; then go to [Nuogan Lake] to experience welcome wine, hada presentation and Aobao sacrifice ceremonies, and appreciate the beautiful scenery of interwoven grasslands and lakes.

D3 诺干湖—额尔古纳 NUOGAN LAKE—ERGUN

穿越呼伦贝尔大草原，游览【莫日格勒河草原景区】；沿途安排草原航拍Vlog；游览【额尔古纳湿地】；探访【华俄后裔家庭】，参与互动体验。

Cross Hulunbuir Grassland and visit [Morige River Grassland Scenic Area]; arrange grassland aerial Vlog along the way; visit [Erguna Wetland]; visit [Chinese-Russian Descendant Family] to participate in interactive experiences.

D4 室韦—黑山头 SHIWEI—HEISHANTOU

沿中俄体验【黑山头蒙古牧马文化基地】骑马初体验（10分钟）；游览【草原在这里】景区，乘坐草原观光小火车，参与篝火灯光秀晚会。

drive along Checkpoints on the China-Russia border; experience horse riding (10mins) at [Heishantou Mongolian Horse Culture Base]; visit [Grassland is Here] Scenic Area, take the grassland sightseeing small train and participate in the bonfire light show party.

D5 黑山头—满洲里 HEISHANTOU—MANZHOULI

沿【醉美中俄边防公路】前行；游览【三十三湿地】；外观【满洲里套娃广场】和【中国第五代国门】；参观【扎赉诺尔博物馆】（周一闭馆）；漫步【中苏街】，感受异国风情。

Drive along the [Most Beautiful China-Russia Border Highway]; visit [No.33 Wetland]; view the exterior of [Manzhouli Matryoshka Square] and [China's 5th Generation National Gate]; visit [Zhalainuoer Museum] (closed on Mondays); stroll along [Sino-Soviet Street] to feel the exotic style.

D6 满洲里—海拉尔 MANZHOULI—HAILAR

游览【巴尔虎草原部落】，体验下马酒仪式；深度游玩【巴尔虎民俗园】，参与敖包祭祀演绎、巴尔虎婚礼观赏、民俗手工艺制作等活动；游览【成吉思汗广场】。

Visit [Barhu Grassland Tribe] to experience the welcome wine ceremony; deeply visit [Barhu Folk Custom Park] to participate in Aobao sacrifice performance, Barhu wedding viewing, folk handicraft making and other activities; visit [Genghis Khan Square].

D7 海拉尔—齐齐哈尔 HAILAR—QIQIHAR

前往【齐齐哈尔扎龙自然保护区】，观赏丹顶鹤放飞奇观，游览芦苇湿地美景；后入住酒店休息。

Go to [Qiqihar Zhalong National Nature Reserve] to watch the wonderful scene of red-crowned cranes flying (flying at 09:30, 11:00, 14:00, 15:30 every day), visit the beautiful scenery of the reed wetland; then check in to the hotel for rest.

D8 齐齐哈尔—乌兰浩特—广州 QIQIHAR—ULANHOT—GUANGZHOU

早餐后乘车前往乌兰浩特，享用午餐后送至机场，乘机经广州中转；团队抵达广州后安排专车接送，领队协助入住中转酒店及重新登机，大件行李直达吉隆坡。

After breakfast, take the coach to Ulanhot. Have lunch there and then proceed to the airport for the flight to Guangzhou. Upon the group's arrival in Guangzhou, a dedicated vehicle will be arranged for transfer. The tour leader will assist with check-in at the transit hotel and re-boarding procedures, while all oversized luggage will be directly forwarded to Kuala Lumpur.

D9 广州—吉隆坡 GUANGZHOU—KUALA LUMPUR

搭乘航班从广州返回吉隆坡，结束愉快旅程。

Take a flight from Guangzhou back to Kuala Lumpur and end the pleasant journey.

套餐信息 Package information



天 DAY	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	住宿 ACCOMMODATION
01	--	--	--	乌兰浩特长丰国际酒店或同级 Ulanhot Changfeng International Hotel or similar class
02	酒店早餐 Hotel Breakfast	林区风味餐 Forest Flavor Meal	东北风味餐 Northeast style Meal	诺干湖度假酒店或同级 Nuogan Lake Resort Hotel or similar class
03	酒店早餐 Hotel Breakfast	农家铁锅炖 Farm Iron Pot Stew	俄罗斯家庭餐 Russian Family Meal	额尔古纳星酒店或同级 Ergun Star Hotel or similar class
04	酒店早餐 Hotel Breakfast	蒙式风味餐 Mongolian Flavor Meal	东北风味餐 Northeast style Meal	草原在这里轻奢蒙古包 Grassland Here Glamping Yurts
05	酒店早餐 Hotel Breakfast	鱼宴 Fish Feast	--	满洲里福润兴酒店 Manzhouli Furunxing Hotel
06	酒店早餐 Hotel Breakfast	草原手把肉 Grassland Hand-grasped Meat	草原涮火锅 Grassland Hot Pot	海拉尔伯爵酒店或同级 Hailar Earl Hotel or similar class
07	酒店早餐 Hotel Breakfast	东北风味菜 Northeast style Meal	齐齐哈尔烤肉 Qiqihar BBQ	齐齐哈尔大亨通酒店或同级 Qiqihar Dahengtong Hotel or similar class
08	酒店早餐 Hotel Breakfast	东北风味菜 Northeast style Meal	--	广州可可酒店或同级 Guangzhou Coco Hotel or similar class
09	酒店早餐 Hotel Breakfast	--	--	--

REMARKS

- 导游讲解以中文为主
The tour guide's explanations are mainly in Chinese
- 此旅游配套仅适用于马来西亚国民
This travel package is only available to Malaysian nationals
- 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险
The travel package includes travel insurance for travelers aged 69 and under
- 由于酒店不提供三人间, 所以若三人同行, 则需额外补单房差。
Triple room sharing is not available. Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge.

TRAVEL AGENT: